
Dz-07.0021.7.2018 

Protokół nr 46/2018 

z XLVI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 12 lipca 2018 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do  

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLVI sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły trzy wnioski podpisane przez 1/2 statutowego 

składu Rady o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przygotowanych przez 

Grupę Radnych, przedłożonych przewodniczącemu w terminie krótszym niż 8 dni przed 

sesją. Wniosek dotyczył następujących projektów uchwał: 

 projektu uchwały w sprawie opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec (pismo znak: BR-04.0120.31.2018 z 09.07.2018) (druk nr 426), 

 projektu uchwały w sprawie dzierżawy parkingu przy al. Focha (druk nr 427), 

 projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Mirowskiej w Krakowie (ML-02.7123.208.2018.AJ 

z 04.07.2018) (druk nr 428). 

Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał ww. 

wnioski pod głosowanie. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały według druku nr 426 oddano 

16 głosów, przeciw 0, wstrzymujących się – 0. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały według druku nr 427 oddano 

15 głosów, przeciw 0, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały według druku nr 428 oddano 

16 głosów, przeciw 0, wstrzymujących się – 0. 

Po wprowadzeniu zmian, porządek obrad sesji przyjął następującą formę: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 20 czerwca 2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany sposobu parkowania na ul. Emaus – projektodawca 

Grupa Radnych (druk nr 418, referuje Marek Sikora). 

5. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na 

okres od 13 lipca do 27 sierpnia 2018 r. – Zarząd (druk nr 419, referuje Szczęsny 

Filipiak). 



6. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 - projektodawca Zarząd (druk nr 420, referuje 

Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji kompletu pojemników do 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych – projektodawca Zarząd (druk nr 421– 

referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza 

przy ul. Bażanciej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.9.2018 z dnia 04.06.2018) – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 413a – referuje 

Krzysztof Jakubowski). 

9. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 60/4, obręb 20 Krowodrza 

przy ul. Orlej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.22.2018 z 13.06.2018) – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 422 – referuje 

Krzysztof Jakubowski). 

10. Projekt uchwały w sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Półwsia Zwierzynieckiego – projektodawca 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 423 – referuje Krzysztof 

Jakubowski). 

11. Projekt uchwały w sprawie poparcia starań mieszkańców osiedla willowego Salwator 

w sprawie możliwie jak najbardziej racjonalnego rozwiązania problemu parkowania 

samochodów osobowych na ulicach św. Bronisławy, Gontyna i Anczyca – projektodawca 

Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 424 – referuje 

Witold Górny). 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii wobec możliwości instalacji progów zwalniających na 

ulicy Orlej w Krakowie – projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 425 – referuje Witold Górny). 

13. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec (pismo znak: BR-04.0120.31.2018 z 09.07.2018) – projektodawca Grupa 

Radnych (druk nr 426 – referuje Szczęsny Filipiak). 

14. Projekt uchwały w sprawie dzierżawy parkingu przy al. Focha – projektodawca Grupa 

Radnych (druk nr 427 – referuje Szczęsny Filipiak). 

15. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Mirowskiej w Krakowie (ML-02.7123.208.2018.AJ 

z 04.07.2018) – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 428 – referuje Szczęsny Filipiak) 

16. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XLV sesji Rady Dzielnicy VII, która 

odbyła się w dniu 20 czerwca 2018 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Z uwagi na obecność mieszkańców zainteresowanych projektami uchwał według druków nr: 

418, 413a, 425, 424 przewodniczący zaproponował, aby w pierwszej kolejności rozpatrzone 

zostały odpowiednio punkty: 4, 8, 12 i 11 porządku obrad. Propozycja przewodniczącego 

została przyjęta w drodze aklamacji. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany sposobu parkowania na ul. Emaus zreferował w imieniu 

projektodawcy Marek Sikora. Złożył on również poprawkę do projektu, w myśl której: 



 § 1 pkt 1 otrzymuje brzmienie: ustawienie znaku B-36 na ul. Emaus po stronie rzeki 

Rudawy na odcinku od końca zatoki parkingowej (Residence Salwator) do końca parkingu 

Wspólnoty Mieszkaniowej „Piast” za skrzyżowaniem Jaxy Gryfity, 

 wykreśla się pkt 2, 

 pkt 3 zmienia się w pkt 2, 

 rezygnuje się z załącznika graficznego. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Marek Sikora, Szczęsny Filipiak, mieszkanka. 

Poprawka Marka Sikory Została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie zmiany sposobu parkowania na ul. Emaus została podjęta jednomyślnie – 

14 głosami za (Uchwała nr XLVI/401/2018). 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak, w związku z podjętą uchwałą, zwrócił się do obecnego na 

sesji mieszkańca dzielnicy, który w imieniu mieszkańców skierował do Rady Dzielnicy 

petycję o zmianę oznakowania na ul. Emaus, o jej pisemne wycofanie. 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza 

przy ul. Bażanciej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.9.2018 z dnia 04.06.2018) 

zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza przy 

ul. Bażanciej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.9.2018 z dnia 04.06.2018) została 

podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XLVI/402/2018). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii wobec możliwości instalacji progów zwalniających na ulicy 

Orlej w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Jakub Markowski, Witold Górny, 

Krzysztof Kwarciak, mieszkaniec. 

Szczęsny Filipiak złożył poprawkę do projektu, zgodnie z którą wykreśla się z treści § 1 

słowa: oraz w okolicy placu zabaw przy ul. Na Górkach i wprowadza się analogiczną zmianę 

w uzasadnieniu do uchwały. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 16 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii wobec możliwości instalacji progu zwalniającego na ulicy Orlej 

w Krakowie została podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XLVI/403/2018) 

W trakcie procedowania 12. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy.  

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie poparcia starań mieszkańców osiedla willowego Salwator 

w sprawie możliwie jak najbardziej racjonalnego rozwiązania problemu parkowania 

samochodów osobowych na ulicach św. Bronisławy, Gontyna i Anczyca zreferował 

w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

w dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Witold Górny, mieszkaniec, Marek Golonka, 

Tomasz Meus, Marek Sikora. 



Julia Mach zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji. W dyskusji 

dotyczącej wniosku formalnego głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Łukasz 

Filipiak, Andrzej Hawranek, Marek Golonka, Jakub Markowski. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

Komisji Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych, celem wprowadzenia zmian 

zmierzających do tego, aby projekt wyrażał jednocześnie intencje komisji oraz spełniał 

oczekiwania mieszkańców. 

Za wnioskiem formalnym oddano 10 głosów, przeciw 2, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak, korzystając z obecności mieszkańców osiedla Salwator 

zainteresowanych sprawą, poinformował o wyniku swojej rozmowy z przełożoną 

Zgromadzenia Sióstr Norbertanek na temat możliwości ewentualnej sprzedaży terenu 

położonego przy ul. Malczewskiego., na którym w przyszłości mógłby zostać wybudowany 

parking. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na okres 

od 13 lipca do 27 sierpnia 2018 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na okres 

od 13 lipca do 27 sierpnia 2018 r. została podjęta jednomyślnie – 12 głosami za (Uchwała nr 

XLVI/404/2018). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. złożył 

on również dwie poprawki do projektu uchwały. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka nr 1: 

1) W załączniku do projektu uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016: 

w części Ł. POZOSTAŁE WYNIKAJACE Z ZAPISÓW STATUTÓW skreśla się zadanie pn. 

Budżet Obywatelski, a przypisaną do niego kwotę 250 000 zł rozpisuje się na następujące 

zadania: 

 

C. BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Budowa chodnika i modernizacja siłowni na świeżym 
powietrzu (realizacja w ramach Budżetu Obywatelskiego 

zadania nr BO.D7.5/18 pn. "Rekreacyjne Przegorzały”) 

147 000 ZIKiT 

 

I. DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OŚWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Zakup i montaż urządzeń dla kina osiedlowego i szkółki 

tenisa stołowego w ramach lokalnego ośrodka kulturalno-
103 000 MCOO 



sportowego przy Szkole Podstawowej nr 48 (realizacja w 

ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr BO.D7.21/18 
pn. „Ośrodek kulturalno-sportowy na Bielanach” 

(całość środków na zadaniu: 148 825 zł) 

2) W § 2 tabelę uzupełnia się w następujący sposób: 

 

Budżet Obywatelski Kwota w zł Realizator 

Zakup i montaż urządzeń dla kina osiedlowego i szkółki 

tenisa stołowego w ramach lokalnego ośrodka kulturalno-
sportowego przy Szkole Podstawowej nr 48 (realizacja w 

ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr BO.D7.21/18 

pn. „Ośrodek kulturalno-sportowy na Bielanach” 

(całość środków na zadaniu: 148 825 zł) 

45 825 MCOO 

Budowa siłowni na wolnym powietrzu przy al. Focha 
(realizacja w ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr 

BO.D7.7/18 pn. „Siłownia napowietrzna przy al. Focha” 

17 000 BURSA 1 

Modernizacja placu zabaw pod Kopcem Piłsudskiego 

(realizacja w ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr 
BO.D7.27/18 pn. „Plac zabaw pod Kopcem Piłsudskiego” 

130 000 WS 

Utworzenie strony internetowej Zwierzyńca (realizacja w 
ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr BO.D7.16/18 

pn. „Strona Internetowa krakowskiego Zwierzyńca) 

5 000 Centrum Kultury „Dworek 

Białoprądnicki” 

Zakup kodów umożliwiających bezpłatny dostęp do ebook-
ów – współfinansowanie (realizacja w ramach Budżetu 

Obywatelskiego zadania nr BO.D7.4/18 pn. „Więcej 
darmowych ebook-ów w bibliotekach na Zwierzyńcu”) 

(całość środków na zadanie: 2 500 zł) 
1 075 Biblioteka Kraków 

3) W załączniku do uchwały: 

w zmniejsza się do kwoty 615 041 zł wysokość środków przeznaczonych na zadanie zgodnie 

z tabelą poniżej: 

C. BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Remonty dróg i chodników realizowane przez firmę 
utrzymania bieżącego do wyczerpania środków 

finansowych na terenie Dzielnicy VII według kolejności 

wskazanej przez Dzielnicę 

615 041 ZIKiT 

a pozyskana kwotę 1 425 zł przeznacza się dodatkowo na nowe zadanie, zgodnie z tabelą 

poniżej: 

I. DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OŚWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Zakup kodów umożliwiających bezpłatny dostęp do ebook-
ów – współfinansowanie (realizacja w ramach Budżetu 

Obywatelskiego zadania nr BO.D7.4/18 pn. „Więcej 

darmowych ebook-ów w bibliotekach na Zwierzyńcu”) 

(całość środków na zadanie: 2 500 zł) 

1 425 Biblioteka Kraków 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka nr 2: 



W załączniku do projektu uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016: 

w części I. DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH 

SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOY SPOŁECZNEJ I 

ZDROWIA Skreśla się zadanie pn. Publiczna Szkoła Podstawowa i Gimnazjum Sióstr Pijarek 

– remont chodnika przed szkoła i inne prace remontowe, a przypisaną do niego kwotę 

130 000 zł rozpisuje się na następujące zadania: 

 

A. PRACE REMONTOWE SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI ORAZ ŻLOBKÓW 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Przedszkole nr 76 – remont ogrodzenia (II etap) i inne prace 

remontowe 
15 000 MCOO 

 

C. BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Remonty dróg i chodników realizowane przez firmę 
utrzymania bieżącego do wyczerpania środków 

finansowych na terenie Dzielnicy VII według kolejności 
wskazanej przez Dzielnicę 

115 000 ZIKiT 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Jan Dziura-Bartkiewicz, Marek Sikora, Maciej 

Straż, Julia Mach. 

Marek Sikora złożył poprawkę do projektu, następującej treści: 

W literze D, pkt 1 przyjmuje brzmienie: KS Zwierzyniecki – demontaż opraw 

oświetleniowych oraz inne prace remontowe. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie złożone 

poprawki, w kolejności ich złożenia. 

Poprawka nr 1 Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za, 

Poprawka nr 2 Szczęsnego Filipiaka została przyjęta stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

Poprawka Marka Sikory została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujących się. 

Uchwała w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2019 została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się (Uchwała nr XLVI/405/2018). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji kompletu pojemników do 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Meus, Krzysztof Kwarciak, Jan Dziura-Bartkiewicz, 

Marzena Garzeł, Jakub Markowski. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji kompletu pojemników do selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLVI/406/2018). 

Ad. 9. 



Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 60/4, obręb 20 Krowodrza przy 

ul. Orlej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.22.2018 z 13.06.2018) zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 60/4, obręb 20 Krowodrza przy 

ul. Orlej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.22.2018 z 13.06.2018) została podjęta 

stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała nr XLVI/407/2018). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Półwsia Zwierzynieckiego zreferował w imieniu 

projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Półwsia Zwierzynieckiego została podjęta 

jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr XLVI/408/2018). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

(pismo znak: BR-04.0120.31.2018 z 09.07.2018) zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo 

znak: BR-04.0120.31.2018 z 09.07.2018) została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za 

(Uchwała nr XLVI/409/2018). 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie dzierżawy parkingu przy al. Focha zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, Tomasz Meus, Marzena Garzeł, 

Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie dzierżawy parkingu przy al. Focha została podjęta stosunkiem głosów: 

14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLVI/410/2018). 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Mirowskiej w Krakowie (ML-02.7123.208.2018.AJ 

z 04.07.2018) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Andrzej Hawranek. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Mirowskiej w Krakowie (ML-02.7123.208.2018.AJ z 04.07.2018) 

została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XLVI/411/2018). 

Ad. 16. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 odczytał odpowiedź, jaką Rada Dzielnicy otrzymała od Instytutu Pamięci Narodowej na 

prośbę o informację dotyczącą ofiar pacyfikacji Woli Justowskiej w lipca 1943 r., 



 poinformował o rozpoczęciu konsultacji społecznych dotyczących projektu „Programu 

ochrony środowiska przed polami elektromagnetycznymi (PEM) dla Miasta Krakowa na 

lata 2018-2022”, zwracając się do radnych o przekazanie ewentualnych uwag, które będą 

pomocne przy wydawaniu opinii w tej sprawie przez Zarząd Dzielnicy, 

 zwrócił się do radnych o pomoc w rozpropagowaniu Karty Krakowskiej, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja o stanie środków poniesionych 

na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy, 

 poinformował, że po raz kolejny został wyłożony do publicznego wglądu projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Strzelnica – Sikornik” 

i zwrócił się do członków Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury o zapoznanie 

się z projektem i ewentualne przygotowanie projektu uchwały w tej sprawie, 

 poinformował, że został przygotowany druk deklaracji dla mieszkańców, którzy wyrażają 

chęć przyłączenia się do sieci wodociągowej i/lub kanalizacji sanitarnej poprosił 

o rozpropagowanie tej informacji; deklaracje mają być składane do Rady Dzielnicy VII, 

skąd zbiorczo zostaną przekazane do Miejskiego Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji S.A., drogą uchwały, 

 poinformował, że o ile nie nastąpi potrzeba wcześniejszego zwołania sesji, następna sesja 

odbędzie się 28 sierpnia 2018 r. 

Julia Mach zapytała o postęp prac związanych z remontem ul. Królowej Jadwigi. Informacji 

udzielił Szczęsny Filipiak. 

Witold Górny poinformował, że w związku z decyzją o odesłaniu projektu uchwały do 

komisji, posiedzenie Komisji Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych odbędzie 

się 1 sierpnia 2018 r. o godz. 18.00. 

Krzysztof Kwarciak przypomniał, że do końca sierpnia można składać wnioski do Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa i zwrócił się 

do radnych o rozpropagowanie tej informacji wśród mieszkańców. 

Marzena Garzeł zwrócił się do radnych o wywieszenie na tablicach informacyjnych plakatów 

w sprawie bezpłatnego badania USG stawów biodrowych niemowląt oraz w sprawie 

obchodów 75. rocznicy pacyfikacji Woli Justowskiej. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że firma realizująca badania stawów biodrowych niemowląt 

zostawiła również informację o możliwości wykonania bezpłatnej kolonoskopii, z prośbą 

o rozpropagowanie wśród mieszkańców dzielnicy. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.15 zamknął sesję. 
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